
Město Nový Jičín 
Zápis č. 8/2024 ze schůze osadního výboru Bludovice, konaného dne 4. 11. 2024 v 19:00 hod., na Fojtství 
_____________________________________________________________________________________________ 
 

 

Celkový počet zvolených členů výboru: 9 

Jmenný seznam členů osadního výboru: Vladislav Alt, Jan Adámek, Iva Brandejsová, Petr Brandejs, Radim Dvořák, 
Kateřina Hajná, Pavla Stříteská, Kamil Škarka, Lenka Vránová 

Přítomní členové: Vladislav Alt, Petr Brandejs, Iva Brandejsová, Kateřina Hajná, Pavla Stříteská, Kamil Škarka, Jan 
Adámek 

Host: Daniela Fialová 

Nepřítomní členové omluvení: 1  Nepřítomni členové neomluvení: 0    Při zahájení schůze bylo přítomno: 7 
členů z celkového počtu 9 členů výboru. Osadní výbor je usnášení schopný. 

Schůze byla zahájena předsedou Osadního výboru Vladislavem Altem. 
 

Problémy a návrhy ke zlepšení situace v obci, které OV už dříve projednal, a jsou, jak doufáme, v řešení: 
 ČOV dotované ze SFŽP. OV záměr podporuje a vyzývá spoluobčany, aby se registrovali jako zájemci na odboru 

investic u paní Nehasilové. OV bude rád, když bude nadále informován.  
 U č. p. 151 (bývalé sklenářství) teče voda přes cestu a při mrazu dochází k namrzání a nebezpečným situacím. 

Paní Fojtíková předala stavebnímu úřadu. 
 Výstavba kryté autobusové zastávky u firmy Formed směrem na Val. Meziříčí (tzv. Česká škola). Navrženo 

občany, podporováno OV. 
 Občané si stěžují na nánosy bahna v příkopech od parcely č. 214 směrem na Nový Jičín (u České školy). P. 

Fojtíkovou přislíbeno řešení přes ŘSD. 
 OV navrhuje vyčištění betonových korýtek pro odvod povrchové vody kolem Fojtství a na tzv. panelce.  
 Varovná cedulka na dětském hřišti za benzinovou pumpou „Zákaz vstupu se psy.“ Řešeno. 
 Navrhujeme opravu asfaltu u pokáceného stromu před domem č. p. 108 (Schneiderovi). 

 

 
Návrh nového složení osadního výboru: 
Ukončení svého členství v osadním výboru k 1. 1. 2025 oznámili tito členové: Vladislav Alt (předseda), Radim 
Dvořák, Kateřina Hajná, Pavla Stříteská. 

Nové složení OV k 1. 1. 2025: 
 Kamil Škarka: předseda OV 
 Jan Adámek 
 Iva Brandejsová 
 Petr Brandejs 
 Daniela Fialová 
 Lenka Vránová 

 
Hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0   Zápis byl jednomyslně přijat. 
Příští schůze se bude konat dle potřeby. 
 
V Novém Jičíně dne: 4. 11. 2024   Zapsala: Iva Brandejsová   Vladislav Alt, předseda 


